The Balducci Levitation
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Intro

The Balducci Levitation is an illusion that can be performed anywhere, anytime. The illustration to the left show you the audience point-of-view.  Stand about 8 to 10 feet away from the audience at a 45Â° 'backward' angle. 

This is an angle sensitive trick. You have to practice your angles over and over to get used to them. One bad angle or position and the illusion is blown!

The Secret

All there is to do is pretend to "float off of the ground while you tippee-toe on just one foot (the foot furthest from their view) as shown to the right and below. The audience can not see your supporting foot because it is hidden by three things: 

your pants, the angle of the trick and your closest shoe (which hides their view of the foot being used to "levitate" you.) You might only rise 3 or 5 inches off of the ground, but it's all in the presentation! You will want to slowly rise off of the ground . . . wait a few seconds and then drop fast. Stay up too long and they will probably figure it out. 

Левитация Балдуччи
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Введение

Левитация Балдучи относится к тому виду иллюзий, который вы можете показать где угодно и в любое время. На иллюстрации слева вы можете увидеть себя с точки зрения зрителя. Встаньте на расстоянии 8 – 10 шагов от зрителя, повернувшись спиной на 45°.

Для точного выполнения данного трюка вам необходимо соблюдать данное условие. Если вы нарушите данное ограничение, то ваш трюк, к сожалению, не будет иметь успеха! 

Секрет

Все, что от вам нужно сделать – это симулировать полет над землей. На самом же деле вы будете стоять на кончиках пальцев на той ноге, которая не попадает под угол обозрения зрителя. Это показано на картинке справа и ниже. Зрители не смогут увидеть вашу опору, поскольку она будет спрятана при помощи трех вещей: брюки, которые будут закрывать вашу вторую ногу и угол 45°. Вы можете подняться на высоту 3 – 5 дюймов от земли. В этом и заключается представление! Вы медленно отрываетесь от земли, зависаете в воздухе на несколько секунд, а потом быстро опускаетесь и встаете на ноги. Однако вы не должны выполнять трюк слишком долго, поскольку тогда зрители смогут вас вычислить.
